



Pan Wang

Shanghai

PRACTICE AREAS

- Capital reduction, winding up and bankruptcy

PROFESSIONAL EXPERIENCE

Prior to joining Han Kun Law Offices, Mr. Wang was a junior associate at Tiantong Law Firm. With a solid foundation in legal theory and extensive experience in the field of bankruptcy and reorganization, Mr. Wang has participated in various high-profile cases covering various industry sectors such as real estate, ship trade, and coal chemical. Additionally, Mr. Wang has served as legal counsel for investors, debtors, and creditors in various cases.

EDUCATION

Mr. Wang received a Bachelor of Law degree from the People's Public Security University of China in 2018 and a J.M. degree in 2021 from Fudan University. In 2020, Mr. Wang obtained an LL.M. degree from Washington University in St. Louis.

QUALIFICATIONS

Member of the PRC Bar

WORKING LANGUAGES

Chinese, English



王攀

上海

业务领域

- 减资、清算和破产

工作经历

王攀律师从 2021 起开始从事律师工作，曾就职于北京市天同律师事务所破产重组团队。王律师于 2023 年 8 月加入汉坤律师事务所。

王律师专长于破产重整、和解、清算、债务重组、强制清算、破产衍生诉讼等领域，有着深厚的法学理论功底与丰富的实务经验。对破产重整案件的流程有深刻的理解，曾代理客户作为债权人、投资人、债务人参与破产重整案件；同时，也曾作为管理人参与重大破产案件。王律师参与破产案件所涉领域广泛，包括航运、地产、化工等行业。

教育背景

王攀律师于 2018 年获得中国人民公安大学法学学士学位，后于 2021 年获复旦大学法律硕士学位。期间，王律师赴美国就读于圣路易斯华盛顿大学法学院，并于 2020 年获 LLM 学位。

执业资格

中华人民共和国律师执业资格

工作语言

中文、英文